

# NOT FABLES BUT POWER

## Boten FABLES Nanging Kuwasa

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi kantor ing [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)



MALETSUNYANE FALLS (194 metres) Lesotho

Ana ing kene Masoebe , tukang sihir sing hebat , nyemprotake pesona, obat-obatan lan balung penyihir sawise nemokake urip anyar ing Kristus.

**Daya kanggo ngirit**

"We durung tindakake cleverly nemokke crita nalika padha ngandhani kowé bab **daya** lan bakal rawuhé Gusti kita Yésus

Kristus, nanging kita padha pangrusak saka Mulya" (2 Petrus 1:16).

Sawetara bakal duwe kita pitados bilih ing Kitab Suci wis mung digawe munggah saka dongeng utawa crita. Crita sing ora bener lan wis digawe wong.

Rasul Pétrus nyritakké nèk nalika lagi ana ing gunung, dheweke weruh Yésus ndandani (utawa owah) ing mripaté. Padha weruh Kang kamulyan lan krungu swara saka Gusti Allah saka langit ngandika: "Iki Kula Putra, kang aku tresna; karo Panjenenganipun kawula iki uga pleased '' ( Matius 17: 5).

Rasul Paulus dhateng kita sing kang iku ora isin Injil Kristus amarga iku daya Allah kanggo kawilujengan saben wong kang pracaya, kanggo ing wong Yahudi lan banjur kanggo ing Yunani ( Rum 1:16 ). Kristus teka kanggo nylametake wong dosa. Ora ana wong sing ala banget uga apikan sing ora bisa disimpen. Panjenenganipun punika bisa kanggo nyimpen rampung sing sing teka kanggo Gusti Allah , jalaran Kristus Yesus ( Ibrani 7:25). Panjenenganipun wis ing daya kanggo nyimpen alkohol kang cilaka, gangster, ing maling lan goroh ing. Dheweke uga nylametake maling ing kayu salib. Dheweke nylametake wanita ing Samaria. Dheweke nylametake maniak Gadara sing dikuwasani legi setan. Banjur ndukani segara geger lan disimpen Peter saka kleleb. Panjenenganipun disimpen agam a wong kaya Saul saka Tarsus sing mengko dadi ing kuwoso Paul.

Ing kene ing Afrika, Dheweke wis nylametake ewonan jiwa. Sawetara padha seneng mendem, wong laku jina lan sawetara padha witchdoctors kuat. Siji jenenge Masoebe , yaiku dukun sing paling kuat ing jamane . Dheweke ngerti

carane nggunakake roh jahat lan ngaku duwe kekuwatan kanggo udan. Dheweke tukang mabuk lan ora sopan. Nanging ing sawijining dina, nalika krungu Injil diwartakake lan ndeleng kepiye Gusti Allah marasake wong sing lara lan pincang tanpa obat, dheweke bisa disimpen kanthi apik. Panjenenganipun tindak bali menyang omahé ing gunung dhuwur saka Lesotho lan diklumpukake kabeh obat-obatan kang, balung lan jimat lan mbuwang wong-wong mau mudhun precipice dhuwur menyang ing jero MALETSUNYANE waterfalls . Sirnané rokok lan kang mariyuana lan diwutahake metu kabeh bir, minangka kang iki ditemtokake tau kanggo ngombe sembarang alkohol utawa nglanggar wangun rokok utawa dagga maneh. Dheweke dadi wong Kristen tulus sing dingerteni dening saben wong minangka wong sejatine Gusti Allah. Ora siji bisa wis diganti sing urip manungsa nanging Kristus.

Aku sumurup liyane wong enom sing ana gangster nyata sing mung urip dening nyolong, mbeling lan robbing ngendi bae anggone nglurug. Dheweke luwih ing pakunjaran tinimbang ing njaba . Nanging kekuwatan Injil nylametake wong kasebut kanthi lengkap lan ngowahi kabeh umur lan nggawe dheweke dadi penginjil Injil sing apik. Liwat dakwartakake atusan gangster, mabuk, maling lan pembunuh sejatine disimpen ing antarane saben wong, sugih lan miskin, putih lan ireng.

Tenaga penghematan sing padha ngowahi uripku luwih saka 60 taun kepungkur lan njaga aku nganti pirang-pirang taun. Disimpen sedulur lan sadulur lan sandi dear Basa. Bakal nylametake sampeyan yen sampeyan ngidini Yesus mlebu ing ati sampeyan. Agama ora

bakal nylametake sampeyan, nanging Yesus bakal nylametak e . Kanggo iki ana ing banget waé teka Kang menyang donya.

Ing sawijining wektu, kita tetep urip karo randha sing bojone , kayadene, urip ing neraka luwih saka rong puluh taun, meh ngombe seda lan nggawe bojone lan anak sing paling sengsara. Nanging dheweke tetep ndedonga kanggo dheweke lan Gusti Allah ngluwari lan ngluwari dheweke saka cara dosa . Ora mung bisa daya saka Injil nyimpen individu, bisa nyimpen kabèh kulawarga, kabèh desa utawa kutha lan sing wutuh negara. Ing kawentar ing Wales akeh taun ago disimpen kabèh desa. Ing prasaja martakaké Yunus disimpen ing kutha saka Niniwe saka karusakan. Gusti

Allah bisa nylametake kabeh bangsa. Panjenenganipun ngan dika: "Aktifake Me lan disimpen, kabeh sing ends saka bumi, awit Aku iki Allah, lan ora ana liyane"

( Yesaya 45:22). Kitab Suci

lan sajarah saka ing donya iki kebak saka bener bukti saka Gusti

Allah nyimpen daya. Iki iku kok ing angel ngandika marang Yusuf, sadurunge Yesus lair: "Sira padha menehi Panjenenganipun jeneng Gusti Yesus, amarga Panjenengane bakal nyimpen wong saka dosa" ( Matius 1:21).

### Daya kanggo nambani

Gusti Allah ngandika marang Musa, "Aku iki Pangéran sing marasaké kowé" ( Pangentasan 5:26). Gusti

Allah mbuktekaken ing katulusan saka Kang Tembung kanggo Panjenenganipun ana sing healer kanggo patang puluh taun. Ora siji saka ing 3 000 000 wong lara utawa gerah. Sanajan dheweke digigit ula , ora bisa ndeleng pratandha sing disedhiyakake supaya bisa urip lan mari. Atusan lan ewu wong urip dina iki bisa

Witness kanggo daya marasake awakmu, saka kita Gusti Yesus Kristus.

Wong lara kusta sing marani Gus Yésus langsung mari. Wuta weruh, budheg krungu lan bisu ngomong. Sing lumpuh lan pincang mlaku. Malah wong-wong sing wis mati uga diuripake maneh dening kekuwatane Gusti Yesus Kristus. Yen ana padha ora marasake awakmu daya ing Injil lan ing asmanipun Gusti Yesus, Gusti kita, artikel iki bisa ora wis ditulis, kanggo aku dhewe wis ana ing ngarep lawang pati kang kaping pirang-pirang liwat serius penyakit, nanging waras dening daya saka Sabdané. Mesthi Sampun digawe dosa lan lelara kita ing Gusti dhewe awak ing ing salib lan dening wounds kuwi awaké déwé sing waras ( Yesaya 53: 5).

"Puji Gusti, O nyawaku ... Panjenenganipun ngapura kabeh dosa kawula lan heals kabeh penyakit sandi" ( Psalms 103: 2, 3). Gusti Yesus, penyembuh ilahi, ora mung marasake awak sing lara, nanging uga nyawa sing sic k saka dosa . Panjenenganipun nambani tatu lan bejat jantung lan roh. "Aku bakal mulihake awakmu supaya sehat lan nambani tatune" ( Yeremia 30:17 ). Gusti Allah sing digawe wong metu saka bledug bumi uga bisa kanggo mulihake kesehatan kanggo kita lan supaya kita sehat.

Aku ora bakal lali ing bin pangareping a ing Lesotho sing tatu kang bali dening Mudhun saka sing jaran. Dheweke lum puh saka bangkekan mudhun. Dheweke ora bisa mindhah sikil lan supaya lay ing kang bali kanggo liyane saka rong taun. Liwat pangrungu ing Injil pesen Yohanes ngaken dosa lan ketemu urip anyar ana ing Sang Kristus. Ing jawaban kanggo pandonga HE soko enggal waras lan soko Bisa kanggo Ride jaran maneh.

Penyembuhan Madihotetso , ahli waris saka kekuwatan C saka Lesotho, nggegirisi kabeh negara kasebut. Kanggo taun dheweke wis wis raving mad lan wis wis disambungake munggah karo rentengan. Ora ana dhokter, putih utawa ireng, sing bisa nulungi dheweke. Nanging Gusti Allah mapanaké wong wadon free sawise dheweke wis wis ndedonga kanggo dening salah siji asor kang abdi.

Aku ora bakal lali carane garwanipun salah siji saka petani ing ing Orange Free State dadi gerah sawise lair saka dheweke pisanan anak. Sajrone 15 taun, dheweke duwe 24 operasi serius lan bakal dipateni. Dheweke ora bisa mindhah siji anggota awak lan ora bisa ndeleng maneh maneh. Kuburane wis wis ndudhuk, ing coffin tuku lan sederek wis kabar kanggo rawuh panguburan.

Nanging Gusti Allah campur nalika siji saka abdi ndedonga ing pandonga saka iman. Panjenenganipun dipetik Mark 16:17, 18 "Sapa sing pretyaya marang ... bakal nyeleh sing tangan ing lara wong, lan padha bakal waras." Gusti Allah ndemek wong wadon mau lan banjur mari.

### **Kekuwatane rah Yesus**

Mung kanthi kekuwatan rahing Gusti Yesus, ati kita bisa diresiki saka kabeh dosa. Ora ana sabun, obat utawa kimia sing bisa ngilangi dosa. Yen kita ujar ora duwe dosa, kita bakal ngapusi awake dhewe, lan kasunyatan ora ana ing awake dhewe. Menawa kita padha ngakoni kita dosa, Gusti Allah iku setya tuhu lan adil , temah bakal ngapura kita kita dosa, lan kanggo gawe resik kita saka kabeh piala. Getihé Yesus Kristus, Putrané Gusti Allah, nyucèkké kita saka saben dosa (1 Yohanes 1: 7-10). Ing kitab Wahyu 7: 9-17, kita maca saka gedhe akeh kang ora siji bisa count, saka saben bangsa, taler, wong lan

basa, kang wus sakabeheng salin sing dadi putih nganggo getihé Tyempéné.

Pétrus lan Yohanes marang kita bab ing redemptive daya saka getih Gusti Yesus, sing ora mung ngresiki kita saka dosa

kepungkur nanging saka dosa dhewe lan saka ing panguwasa ning lan daya saka dosa. Gusti Allah tuku kita kanggo awake dhewe liwat getihe Sang Putra. We ngerti sing kita padha ora dituku karo salaka lan emas, nanging karo wong larang regane getih saka Kristus Lamb sing tanpa cacad utawa kekurangan. (1 Peter 1:18, 19). Gusti

Yesus tuku kita kanggo Gusti Allah kanthi rahé saka saben taler, basa lan bangsa lan bangsa kanggo dadi pandhita ngabdi marang Gusti Allah ( Wahyu 5: 9, 10).

Getih Yesus duwe kekuwatan kanggo nglindhungi kita saka kekuwatan ala saka mungsuh. Iku getih saka

Lamb sprinkled ing doorposts saka omahé sing dilindhungi ing anak saka Israel ing Mesir saka ing destroyer sing matèni kabèh wong pembarep. Gusti Allah ngandika: "Yen aku ndeleng getih, aku bakal nyabrangake

kowe" ( Pangentasan 12:13). Iku ana ing tali abang ing jendhela kang disimpen Rahab lan kabeh wong dheweke nalika Yerikho ambruk ( Yosua 2: 18-21). Mangkono uga getihing Gusti Yesus kuwasa nylametake sampeyan lan kulawarga yen sampeyan precaya. "Sanggup ing Gusti Yesus Kristus, lan sampeyan bakal bisa disimpen, sampeyan lan kulawargamu." (Kis 16:31).

Ing wong ing ing Bare lan woodless negara Lesotho disambungake pita abang sethitik antarane wings saka pitik. Dheweke ngerti manawa elang ora bakal nyerang utawa njupuk pitik sing duwe pita abang ing punggung. Uga Kita maca ing Wahyu 12: 11, manawa Wong-Wong Mursid

Allah ngalahake Iblis kanthi kekuwatane getih Sang Cempe. Ayat ing ngisor iki bener banget

Ana kekuwatan, kekuwatan, kekuwatan sing nggumunake ,  
Ing Getih Sang Cempe; Ana kekuwatan, kekuwatan,  
kekuwatan sing nggumunake , Ing Getih Sang Cempe sing  
larang regane.

### Kekuwatan pandonga

Percaya pandonga duwe kekuwatan tanpa wates. Pandonga ngowahi prekara. Gusti Yesus ngandika, "Nyuwun, mula bakal diparingake." ( Matius 7: 7). The lara kusta kang ora bisa bantuan, takon Yesus kanggo marasaké wong lan Gusti Yésus. Sanalika kusta ditinggalake. Wong wuta mau nangis marang Gusti Yesus lan banjur bisa ndeleng maneh. Four wong digawa a man sing lumpuh Gusti Yésus, takon marang Gusti Yésus marasaké wong lan Gusti Yésus. Ana luwih daya ing pandonga saka ing bom atom utawa sembarang liyane jenis saka bom. Pandonga ora mung nylametake individu kasebut, nanging bisa ngganti kabeh bangsa.

Elijah, sing kaya kita, ndedonga kanthi tenanan supaya ora udan, lan ora udan suwene telung setengah taun. Dheweke ndedonga maneh lan udan. Dheweke uga ndedonga sing prasaja pandonga lan geni teka mudhun saka swarga, lan diobong nganti kurban, kayu, ing watu lan lebu lan didilat munggah banyu. Bangsa Israel kabeh padha dibalekake marang Gusti Allah liwat pandonga siji. Raja Hizkia ndedonga marang Gusti Allah nalika mungsuh teka nglawan dheweke. Kanggo mangsuli pandonga, malaekat Pangeran Yehuwah mateni 185.000 prajurit ing kemah mungsuh. Gusti Yesus ndedonga nganti kang shone pasuryan lan sandhangan kang ana putih lan mencorong. Dheweke ndedonga sewengi bengi. Dheweke



pasa lan ndedonga. Dheweke ndedonga kanthi tenanan nganti kringete kaya tetes getih gedhe. Dheweke nelukake dosa lan setan liwat pandonga. Dheweke dhawuhe supaya ndedonga sawayah-wayah .

### Kekuwatan iman lan katresnan

Gusti Yesus ngendika manawa kita duwe kapercayan sekecik wiji sawi , kita bakal pindhah gunung ( Matius 17:20). Ora ana sing mokal yen kita percaya lan precaya marang Gusti Allah. Liwat pracaya ing Allah ing Israel katelukake karajan, digawa babagan kaadilan, gained apa iki janji, mati cangkeme saka singa , mandegake ing ngamok saka ing geni lan oncat saka pojok ing pedhang. Ing kaping saka kekirangan padha digawe kuwat, dadi wani ing perang (minangka David nalika onomatopia Goliath) lan ngalahaké tentara mungsuh ( Ibrani 11:33, 34). Iman minangka kemenangan sing bisa ngalahake jagad (1 Yohanes 5: 4).

Salah sawijining kekuwatan sing paling gedhe saka Gusti Allah yaiku katresnan. Katresnan iku kuwat kaya pati. Katresnan menang liwat mungsuh kita. Nalika kita isih padha dosa, Kristus séda kanggo kita. Nalika kita padha Allah mungsuh kita padha karukunaké karo Gusti Allah liwat pati Kang Putra ( Rum 5: 8-10). Bebarengan karo daya cinta sing Aktif Allah kanggo Menehi kita wong dosa marang mung Putra, sing sapa pracaya ing Panjenengane Apa Ora sirna nanging wis musna tanpa urip langgeng (Yohanes 3:16). Katresnan iki Allah constrains kita ngawula marang Panjenengane, kanggo njaga marang pepakon, kanggo obedi ent lan kanggo dateng Panjenenganipun. Iki ngilangi kabeh

rasa wedi. Ora ana sing bisa misahake kita saka katresnan Kristus.

" Ing kabeh iku kita luwih saka menang liwat Gusti Yésus sing tresna kita. Kanggo aku iki nggawe percoyo sing ora pati Nor urip, sanadyan Angeles Nor dhemit, sanadyan saiki Nor mangsa, Nor Sembarang Powers, kang ana ing dhuwur utawa ing ngisor, Nor apa Else ing sakèhing tumitah, bakal dadi Bisa Misahaké kita saka ing sihe Gusti Allah sing ana ing Sang Kristus Yesus, Gusti kita "( Rum 8: 35-39).

### Kekuwatan nggambar

Gusti Yesus kaya magnet sing kuat sing narik kabeh wong marani awake dhewe. "Nanging Aku, yen Aku diangkat saka bumi, bakal narik kabeh wong," ujure Yesus (Yokanan 12:32). Gusti Yesus ora nuwuhake rasa wedi kaya dhemit, Gusti Yesus narik kita kaya pangon sing apik nuntun wedhuse. Wong ndudohke kita adoh saka dosa lan saka kamuktening dosa ing donya kanggo tindakake Panjenenganipun kanggo ijo padang rumput lan kanggo banyu sepi. Rauh ing Gusti piyambak bakal tumedhak saka ing swarga karo sing banter printah, karo ing swara saka Archangel lan karo slompret telpon saka Gusti Allah, lan mati ing Kristus bakal pada tangi ndisik, banjur kita sing isih urip lan sing kiwa bakal kejiret munggah - ing sekejap mripat - kanggo ketemu karo Gusti ing awang-awang. Lan supaya kita bakal karo ing Gusti ing salawas-lawase (1 Tesalonika 4: 13-18 1 Korinta 15: 51-58).

### Daya kreatif

Sadurunge nutup, ijinke aku ngomong babagan kekuwatan kreatif Injil sing nggawe para suci dadi dosa. King David sumurup soko saka sing daya nalika Panjenengané

nededonga iku, "Gawe kula ing atimu murni, O Allah, lan gawe roh teguh ing Aku" ( Masmur 51:10). Sawise kabeh kamenangan wus menang liwat para satrone, ketemu sing ing mungsuh paling kuat ing awake, reged dhewe jantung. Ing jantung iku "cidra ... lan ngluwihi tamba. Sing bisa ngerti?" ( Yeremia 17: 9). Gusti Yesus piyambak nyariosaken dhumateng kita bilih - "Saka njero ati manungsa, ana pikiran ala, laku cabul, maling, rajapati, laku jina, rakus, tumindak jahat, apus-apus , drengki, pitenah, sombong lan kabodhoan. Kabeh ala mau metu saka njero ati lan gawe wong 'najis' " (Markus 7:21 - 23).

David rumangsa, yen dheweke ora bisa ngganti awaké dhéwé utawa wis resik, mulane wong nededonga kanthi adreng, ing jero bebendhu, sing Gusti Allah kang digawe swarga lan bumi, uga bakal nggawe atine resik ing wong lan menahi wong lan roh kang anyar. Gusti Allah nyembadani panyuwune, miturut janji ing Prajanjian Lawas: "Aku bakal maringi ati anyar lan sijine roh anyar ing sampeyan; Aku bakal dibusak saka sampeyan atimu saka watu lan maringi ati saka daging" ( Yeheskiel 36 : 26).

Kathah liyane bisa ngandika bab ing daya saka Sabdané kang urip lan aktif lan luwih landhep tinimbang sakabehing pedhang landhep kiwa-tengen. Kekuwatan saka wungune lan kekuwatane sing gedhe banget kanggo kita sing ora precaya marang dongeng, nanging miturut kekuwatane sing kuat, sing diwenehake marang Kristus nalika ngungunake saka ing antarane wong mati lan ngenggoni Panjenengane ing tangan tengen ing swarga dununge, adoh banget saka kabeh paugeran lan panguwasa, kekuwatan lan panguwasa ( Efesus 1: 19-21).

Gusti Yesus ngandika: "Sampeyan bakal nampa kekuwatan nalika Roh Suci nuli tekan sampeyan." Liwat daya sing wutuh

Yerusalem iki shaken ing ing dina saka panase. Kekuwatan kasebut isih padha nganti saiki. " Janji kasebut kanggo sampeyan lan anak-anake lan kabeh wong sing adoh kanggo kabeh sing bakal dijaluk Pangeran Yehuwah, Gusti Allah" (Kis. 1 : 8, 2:39).

### Kuwasa nganggo Jeneng Yesus

Kita bisa ngomong babagan kekuwatan asmane Yesus, siji - sijine jeneng sing diwenehake kanggo wong-wong, supaya kita bisa slamet (Kisah Para Rasul 4:12). Gusti Yesus ngendika, "Kanthi jenengKu, dheweke bakal nundhungi dhemit; bakal ngomong nganggo basa anyar;

bakal numpangake tangane wong lara, lan dheweke bakal mari" (Markus 16:17, 18). "Aku bakal nindakake apa wae sing kok panjaluk nganggo

jenengKu" (Yokanan 14:13, 14; 15:16; 16:23). Pétrus nuli ngandika marang wong sing lumpuh mau, "Kowé

padha lumaku nganggo jenengé Yésus Kristus, wong Nasarèt ." Dheweke mlumpat ... lan nuli mlebu ing plataran candhi, mlaku-mlaku lan mlumpat, lan memuji Gusti Allah (Kisah Para Rasul 3: 1-9). Ora

wonder Kang jeneng wis disebut Apik , Konsultan, Gusti Allah kang prakosa, langgeng Rama, Pangeran of Peace ( Yesaya 9: 6).

"Mula, Gusti Allah ngluhurake Panjenengane ing papan sing paling dhuwur lan maringi jeneng sing ngungkuli saben jeneng, yaiku supaya asmane Gusti Yesus kabeh sujud, ing swarga lan ing bumi lan ing sangisore bumi, lan saben ilat ngakoni manawa Yesus Kristus iku Gusti , kanggo kamulyaning Allah Rama "( Filipi 2: 9-11.)

"Yen sampeyan ngakoni kanthi tutuk, " Yesus iku Pangeran,  
"lan pracaya ing atimu manawa Gusti Allah wis mungokake  
Panjenengane saka ing antarane wong mati, sampeyan bakal  
kapitulungan slamet" ( Rum 10: 9).

Kneel **saiki** sadurunge Panjenengane ing  
pandongga, pracaya **saiki** Dèkné sing mati lan wungu kanggo s  
ampeyan, lan ngakoni Panjenengane  
sadurunge wong lan Gusti  
Allah sadurunge iku wis banget pungkasan. Sapa wae sing  
precaya marang Panjenengane, ora bakal isin.

JR GSCHWEND

*Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen  
sampeyan bisa mbenerake utawa nambah basa, hubungi  
kantor ing [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)*

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus,  
utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil,  
mangga dakcritakake. Aku arep matur suwun marang Gusti  
Allah, bareng karo kowe, lan ngelingi kowe maneh sajroning  
pandongga. Kanggo literatur Injil, buku lan traktat gratis ing  
luwih saka 540 basa, hubungi kami :

# ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)